职业健康安全管理体系 认证证书

证书编号: 98924S00105R0M

无锡桥联恒通激光科技有限公司

注册地址:无锡市惠山区洛社镇花苑村 经营地址:江苏省无锡市惠山区洛社镇洛社 工业园区新盛工业坊 B 区 6-7 号

统一社会信用代码: 91320206MA1NHFYY85



根据贵组织的申请,本公司依据《职业健康安全管理体系 要求及使用指南》 (GB/T45001-2020/ISO45001:2018)规定实施认证审核,经评定 符合要求,特此发证。职业健康安全管理体系覆盖范围为:

激光切割机的生产及其场所所涉及的职业健康安全管理相 关活动

首次发证日期: 2024年07月15日

证书有效日期: 2024年07月15日至2027年07月14日

上述范围若涉及行政许可前置审批,强制性认证,本证书仅覆盖被许可资质、证书范围内的产品及服务,证书有效期内,获证组织须按 HCC 规定接受年度监督,加贴合格标识,证书方为有效。本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询。

















广东中和认证有限公司

电话: 0757-63307555 网址: http://www.hccrzcn.com 邮编: 528300 地址: 广东省佛山市顺德区容桂街道容里社区新发路 25 号天富来五金园 514 室

THE CERTIFICATE OF HEATH AND SAFETYTAL MANAGEMENT SYSTEM

Certificate No: 98924S00105R0M

Wuxi Qiaolian Hengtong Laser Technology Co., Ltd

Registered address: Huayuan Village, Luoshe Town, Huishan District,
Wuxi City.Business address: No. 6-7, Zone B, Xinsheng Industrial Building,
Luoshe Industrial Park, Luoshe Town, Huishan District, Wuxi City, Jiangsu Province
Unified Social Credit Code: 91320206MA1NHFYY85

According to your organization's application, our company carried out audit and certification in accordance with the Occupational Health and Safety Management System Requirements and Use Guide (GB/T45001-2020/ISO45001:2018), it accords with the requirements through assessment. The scope of the certified OHSMS is:

Occupational health and safety management related activities involved in the production of laser cutting machines and their premises

Initial date: 2024/07/15

Term of validity of this certificate: 2024/07/15to2027/07/14

The scope of the certified should limits within the administrative licensing or China Compulsory Certification. The certified organization shall be subject to annual supervision of HCC during the validity period. The Certificate is only valid with the annual surveillance labels. The certificate information can be found at the CNCA's official website(www.cnca.gov.cn).

















Guangdong Harmonious Certification Co., Ltd.

Tel: 0757-63307555 Web: http://www.hccrzcn.com Zip code 528300

Address: Room 514, tianfulai hardware Park, No. 25, Xinfa Road, Rongli community, Ronggui street, Shunde District, Foshan City, Guangdong Province